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Vist que els reunits constitueixen la majoria legal suficient de 
l'Ajuntament en Ple, el Sr. president obre l'acte i s'entra a 
conèixer els afers inclosos en l'ordre del dia. 
 
     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l'acta de la sessió anterior. 
VOTACIó: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
  



2.- DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
Per ordre de l'alcaldia es notifica a l'Ajuntament en Ple dels  
Decrets de l'alcaldia dictats des de l'última sessió plenària 
fins avui. 
La Corporació se`n dóna per assabentada. 
En aquest punt s'incorporà a la sessió el Sr. Albert Antonell. 
 
 3.- APROVACIÓ DEFINITIVA DE L'ESTUDI DE DETALL DE LES 
         ILLES 13 I 14 DE L'EIXAMPLE. 
 
Vist l'estudi de detall de les illes núm 13 i 14 del Pla Par-
cial de l'Eixample, per a la distribució de volum edificable en 
el sector, redactat a instància de la part interessada. 
ATÈS que el secretari emet un informe als efectes previstos en 
l'article 173, del Reglament d'organització, funcionament i 
règim jurídic de les entitats locals, en corcordànca amb l'ar-
ticle 54 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, 
pel què s'aprova el text refós de les disposicions legals vi-
gents en matèria de Règim Local, en base als articles 35 i 41 de 
la Llei del Sòl i Ordenació Urbana, 40 del Reglament de 
planejament urbanístic, 9, 10 i 11 de la Llei 3/1984, de 9 de 
gener de Catalunya, de mesures per a l'adequació de l'ordena-
ment urbanístic, articles 44 a 50 del seu Reglament, i arti-cles 
66, amb relació al 64 i 65 i concordants del Decret Le-gislatiu 
1/1990, de 12 de juliol, pel què s'aprova la refosa dels textos 
legals vigents a Catalunya en matèria urbanística. 
ATÈS que per acord de l'Ajuntament en Ple de data 28 de febrer 
de 1995, s'aprovà inicialment aquest estudi de detall, es va 
publicar un anunci en el Butlletí Oficial de la Província de 
data 11 d'abril proppassat, sense que es rebés cap al.legació o 
suggerència en període hàbil. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar definitivament l'Estudi de detall de les illes 
núm 13 i 14 entre els carrers: Josep Tarradellas, Prat de la 
Riba, Ali-Bey i Àngel Guimerà, per a la distribució de volum 
edificable en el sector, redactat a instància de la part 
interessada. 
SEGON.- Publicar l'acord d'aprovació definitiva en el Butlletí 
Oficial de la Província i traslladar còpia de l'expedient a la 
Comissió d'Urbanisme. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta explicant que són les dues 
últimes illes que queden per executar a l'Eixample i el que es 
tracta és de fer un estudi de detall, ja previst en les matei-
xes bases del Pla Parcial de l'Eixample. Aquest estudi de de-   
tall el que fa és definir l'alienació de les cases i la volu- 
metria de la zona. Com que és un tema que ja es va portar a 
aprovació inicial, ara amb l'aprovació definitiva és el tràmit 
final. 
Comença el torn d'intervencions amb el Sr. Miquel-Àngel Soria 
pel PP tot dient: "tal com vam manifestar en l'aprovació ini- 
cial, i per les raons expresades, el nostre vot serà en con-   
tra. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent 
resultat: 
   - Vots a favor  : QUINZE (15) dels regidos de CiU, Grup 
                     Socialista, i ERC.  



   - Vots en contra: UN     ( 1) del regidor del PP 
   - Abstencions   : CAP    ( 0). 
 
 4.- APROVACIÓ TEXT REFÓS DEL PLA PARCIAL DE CA N'OLIVER 
 
Per acord de 29 de març de 1994, l'Ajuntament en Ple aprovà 
provisionalment el Pla Parcial de Ca n'Oliver, elevant l'ex-    
pedient a la Direcció General d'Urbanisme, per a la seva tra-   
mitació definitiva. 
En data 8 de febrer de 1995, la Comissió d'Urbanisme de Bar- 
celona l'aprovà definitivament, tot assenyalant alguns aspec-   
tes tècnics que caldria esmenar, principalment referent a dis-
tàncies d'edificacions a vials, alçades i cobertes. 
Vist l'informe tècnic, on es posa de relleu que s'han complert 
les esmenes demanades. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el text refós del Pla Parcial de Ca n'Oliver, 
tramitat per iniciativa privada. 
SEGON.- Traslladar l'expedient a la Comissió d'Urbanisme de 
Barcelona, perquè un cop examinat, disposi la publicació de 
l'anunci d'aprovació definitiva. 
Defensa la proposta el  Sr. Alcalde tot dient que abans de 
l'aprovació per la Comissió d'Urbanisme ens van demanar que 
incorporéssim unes petites modificacions al pla parcial de Ca 
n'Oliver i per això s'ha tramitat aquest text refós. 
En torn d'intervencions el Sr. Jordi Permanyer per ERC deixa 
constància que el seu vot serà en contra, en congruència a la 
postura del seu grup, pel que fa a aquestes tres grans arèes de 
creixement del poble, entre elles la de ca n'Oliver. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent 
resultat: 
   - Vots a favor  : QUINZE (15) dels regidos de CiU, Grup 
                     Socialista, i PP.  
   - Vots en contra: UN     ( 1) del regidor d'ERC. 
   - Abstencions   : CAP    ( 0). 
 
 5.- MODIFICACIÓ DE CRÈDITS EXTRAORDINARIS DEL PRESSU- 
         POST GENERAL 
 
ATÈS que procedeix incorporar al Pressupost de l'exercici de 
1995 diferents inversions finançades amb nous ingressos per 
import de 311.682.742'- ptes. 
ATÈS que s'ha d'ampliar la consignació de la partida del Nou 
Pavelló Municipal per iniciar l'execució del projecte amb 
200.000.000'- de pessetes. 
ATÈS que s'ha sol.licitat una subvenció a la Generalitat de 
Catalunya pel finançament del Nou Pavelló per import de 
97.000.000'- de pessetes. 
ATÈS que s'ha concedit per part de la Diputació de Barcelona un 
Crèdit de Caixa d´import 15.000.000'- de pessetes per fi- nançar 
part del "Nou Pavelló Municipal", acceptat per Ajuntament Ple en 
sessió de data 28 de març de 1995. 
ATÈS que està prevista la urbanització del polígon industrial   
de Can Bernabé amb un cost previst de 89.733.742'- pessetes, 
finançat integrament pels interessats per mitjà de quotes de 
distribució. 
ATÈS que es convenient continuar amb les millores de l'edifici 



de l'ATENEU, amb reformes al primer pis, accessos i ascensor 
lateral, amb un cost de 15.000.000'- de pessetes.  
 
ATÈS que amb aquesta mateixa data s'autoritza a l´alcaldia per 
contractar una operació de crèdit de 103.000.000'- de pessetes  
per finançar les següents obres: 
 Reformes Ateneu.................  15.000.000,- ptes. 
 Nou Pavelló Municipal...........  88.000.000,- ptes. 
 
ATÈS, que cal augmentar la consignació per millores a la vía 
pública fins a l´import de 6.950.000'- pessetes. 
ATÈS, que s' ha efectuat l´alienació de finques urbanes de 
propietat municipal i s'han obtingut millores en el preu de 
licitació no aplicades en anteriors expedients per import de 
2.250.000'- pessetes. 
ATÈS, que existeix consignació en una partida de despesa des-
tinada a obres de conducció elèctica per import de 4.700.000'- 
pessetes que es creu convenient anul.lar. 
Vist l´informe de l´Interventor, a l´Ajuntament Ple es proposa 
l´adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar l'expedient núm. 3 de Suplements i Crèdits 
extraordinaris al pressupost per import de 311.683.742'- de 
pessetes, d´acord amb el següent detall: 
 
 AUGMENTS EN DESPESES 
PARTIDA  CONCEPTE    PESSETES  
0.451.63200 Edifici Ateneu      15.000.000 
2.511.60101 Urbanització C.Bernabé  89.733.742 
2.511.60120 Vialitat, asfaltat... 6.950.000 
6.452.62202    Nou pavelló municipal  200.000.000  311.683.742 
          ------------- 
 
 BAIXES EN DESPESES 
3.422.63300 Torre Elèctrica  4.700.000  4.700.000 
        ----------- 
     TOTAL AUGMENT DESPESES......306.983.742 
 
 AUGMENTS EN INGRESSOS 
PARTIDA  CONCEPTE    PESSETES 
36.001  Quotes Can Bernabé   89.733.742 
60.000  Venda de béns     2.250.000 
75.501  Subvenció Generalitat  97.000.000 
9   Ajut Diputació    15.000.000 
91.700  Préstec entitats  103.000.000 
        ----------- 
     TOTAL AUGMENTS INGRESSOS....306.983.742 
SEGON.- Els crèdits en despesa no seran executius fins que ho 
siguin els ingressos que els financien. 
TERCER.- El present expedient de Modificacions de Crèdit haurà 
de ser exposat al públic en la forma i terminis que estableixen 
els articles 152.1 i 150 de la Llei 39/88 de 28 de desem-   bre. 
La proposta fou defensada pel Sr. Alcalde tot dient que aques- 
ta és l'última modificació pressupostària d'aquesta legisla-
tura, i ve motivada principalment per algunes incorporacions, 
per un cantó, de temes que ja havien estat tractats i per al- 
gunes aportacions de subvencions que ens venen. 
Fent un resum ràpid, diré que incorporem 89 milions de la ur-    



 
banització de Can Bernabé, respecte a la incorporació d'in- 
gressos fem: 2.250.000'- pessetes que venen de l'excés a la 
subhasta dels inmobles que vam portar a terme, i per la no 
execució d'una inversió de l'any 1992 i per tant la baixa 
d'aquests 4.700.000'- pessetes, que suposa, i 15.000.000'- de 
pessetes que incorporem també de la Diputació, de l'ajut de 
caixa aprovat i el 97 milions que la Generalitat ens ha d'a- 
portar pel nou Pavelló de l'Eixample. Tot això requereix un 
finançament, aquestes dues últimes -Ateneu i pavelló, que són 
els 88 milions pel pavelló i 15 milions per l'Ateneu. Aquestes 
quantitats són uns màxims que establim com autorització a 
l'endeutament, però que aniran condicionats a l'execució de 
l'obra. Resumint quedarà, un import totat de 311.683.742'- de  
pessetes, i a nivell pressupostari, i un cop fetes aquestes 
modificacions, l'exercici quedarà, per capítols: capítol 1      
402.000.000'- pessetes; capítol 2 que és compra de béns i 
serveis 511.000.000'- pessetes, capítol 3, d'interessos 
63.000.000'- pessetes, capítol 4, transferències corrents 
48.000.000'- pessetes, capítol 9 amortitzacions, 59.000.000'- 
pessetes i inversions 534.000.000'- pessetes. 
Això a nivell de percentatges, i respecte a l'ordinari, sense 
tenir en compte les inversions, suposa en el capítol 1 el 37%   
capítol 2 el 47%, capítol d'interessos i amortitzacions l'11%. 
En torn d'intervencions el Sr. Miquel Ángel Soria del PP mani- 
festa que a l'igual que en casos anteriors, el seu vot será 
l'abstenció. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer diu que el vot del seu grup serà 
l'abstenció, ja que quan es parla de modificacions de crèdit 
extraordinaries en temes com la reforma de l'Ateneu, quan el 
projecte encara no està aprovat, i en altres qües- tions com 
viabilitat sense una destinació específica no s'hi  pot donar la 
confirmació. 
El grup socialista manifesta que el seu vot també serà d'abs- 
tenció. 
El Sr. Alcalde remarca que per l'import de les obres de l'Ate-  
neu l'aprovació pot ser feta també per la Comissió de Govern. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent 
resultat: 
   - Vots a favor  : NOU (9) dels regidos de CiU. 
   - Vots en contra: CAP (0). 
   - Abstencions   : SET (7), dels regidors del PSC, ERC i PP. 
 
 6.- APROVACIÓ D'UNA OPERACIÓ FINANCERA. 
 
ATÈS, que és necessari contractar operacions de crèdit per im-  
port de 103.000.000'- de pessetes per tal d'anivellar l'expedi-
ent núm. 3 de Suplements i Crèdits Extraordinaris al Pressupost 
de 1995. 
ATÈS, que per donar més agilitat i abaratir el cost de l'ope-   
ració es considera convenient autoritzar a l´Alcaldia per a la 
determinació de les entitats prestamistes i l'import de cada 
contracte, si cal contractar en fases, sempre amb exacte com-   
pliment  de les condicions que se li marquen, i que coincideixen 
bàsicament amb les generals del mercat financer, i es-   pe-
cialment amb les del Conveni subscrit entre la Generalitat de 
Catalunya i les Caixes d'Estalvis Catalanes. 
 



 
Vist el que disposen els articles 49, 50, 53 i 54 de la Llei 
39/88 de 28 de desembre. 
Vistos els documents obrants a l'expedient. 
Vist l'informe de l'Interventor, a proposta del President de la 
Comissió d'Hisenda, a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Contractar una operació de crèdit a llarg termini  
d'import 103.000.000'- de pessetes, per tal de finançar les 
inversions incloses en l'expedient núm 3 de Suplements i Crè-
dits Extraordinaris al Pressupost de 1995. 
SEGON.- Facultar al Sr. Alcalde, tant com en dret sigui pre-    
cís, per a l´execució de l'anterior acord, especialment per a la 
contractació i signatura en nom d´aquest Ajuntament d´una o 
vàries operacions de crèdit amb entitats públiques o privades, 
fins al límit màxim de 103.000.000'- de pessetes, d'acord amb 
les necessitats de Tresoreria i havent de complir aquests con-  
tractes les següents condicions: 
 a) Interès anual no superior al 11´50% si fos fixe, i MI-  
        BOR + 0'75% si fos interès variable i en cap cas podrà  
        ésser superior a les condicions establertes en el con-  
        veni marc signat entre la Generalitat i les Caixes      
        d´Estalvis. 
 b) Comissió d´obertura no superior al 0´70%, ni a la fi-   
        xada en el Conveni esmentat. 
 c) Termini d´amortització no superior a 11 anys essent el  
        primer de carència. 
 d) Destinat a finançar les següents Inversions de l'exer-  
        cici de 1995: 
       - "Nou Pavelló Municipal".....   88.000.000,- 
   - Reformes Ateneu Municipal...   15.000.000,- 
 
 e) Es podran afectar com a garanties específiques de les   
        esmentades operacions crèdit la participació d´aquest   
        Ajuntament en els tributs de l´Estat i/o l´IBI. 
TERCER.- El present expedient haurà de ser exposat al públic en 
la forma i terminis establerts per la Llei. Caldrà donar compte 
al ple dels decrets, actes o resolucions que adopti      l' 
Alcaldia sobre el particular. 
QUART.- Se sol.licitarà autorització a la Generalitat de Cata- 
lunya, de conformitat amb el que disposa el Reial Decret 94/  
1995, de 21 de febrer i l'Ordre del Departament d'Economia i 
Finances de la mateixa data.  
El Sr. Alcalde defensa la proposta dient que aquesta aprovació 
és per dues inversions diferents, una de 15.000.000'- de pes- 
setes, per l'Ateneu, i altra és per 88.000.000'- de pessetes, 
pel Pavelló. El projecte del Pavelló es fixa en 220.000.000'- de 
pessetes, abans de l'adjudicació, i d'aquests 220 milions, 35 
milions ja els tenim dels anys anteriors, 20 milions de 
finançament propi, 15 milions de l'ajut de Caixa de la Diputa-  
ció, 88 milions són els que es demanen per operació financera i 
97 milions de subvenció de la Generalitat. A nivell de les 
inversions de les dues operacions, creiem que són inversions 
prioritàries, i que s'han de fer, la del Pavelló està condi- 
cionada a l'aprovació del projecte per la Direcció General de 
l'Esport, i la de l'Ateneu és per donar a la Sala de l'Ateneu  
 



 
la tercera fase que ja estava prevista en aquest exercici. 
Es comença un torn d'intervención al el Sr. Miquel Ángel Soria 
pel PP que diu: " el nostre partit pensa que l'Ajuntament 
últimament s'esta endeutant una mica masa, i no som partida- ris 
de fer una nova operació financera per aquestes obres, no perquè 
no creiem que el Pavelló no sigui necessari, senzilla-   ment 
perquè s'ha de triar el moment més adient ja que la crisi encara 
no està superada, i per tant el nostre vot serà en con-  tra". 
A continuació i per ERC el Sr. Jordi Permanyer diu que en aquest 
punt el vot serà l'abstenció ja que va lligat amb l'anterior i 
es ratifica amb el que ha exposat el Sr. Soria i afegeix que 
l'actuació que ha fet aquesta operació és del tot incoherent. 
Per últim el Sr. Patricio Mercado pel grup socialista diu: "el 
nostre grup votarà en contra per tres raons: - perquè conside- 
rem que aquest endeutament és innecesssri, inoportú i arriscat  
Diem innecessari perquè si hi havia un pla bianual d'inver- 
sions i aquest pla encara no s'ha acomplert perquè contemplava 
els anys 1994-1995, no hi veiem cap urgència com per continuar 
endeutant-se per sobre de la deuta que ja hi ha. No estem en 
contra que es construeixi el pavelló, ni en la tercera fase de 
l'Ateneu, entenem que no es un tema amb tanta urgència com per 
haver de presentar-lo aquesta manera. Ho considerem també ino-  
portú perqué a un mes de les eleccions pensem que seria més 
lògic esperar o fins i tot incloure-ho en els pressupostos de 
l'any 1996 i segons com anessin les coses, fer-ho. Per últim hem 
dit arriscada perquè per a l'any 1997, ja que el 1996 és de 
carència, els posem en una quantitat de càrrega financera de 161 
milions de pessetes, tot i que la llei ho contempla, però creiem 
que aquests 161 milions de pessetes amb els 103 milions que ara 
contreurem ens semblen un deute excessiva, que representa pagar 
cada dia 450.000'- pessetes, i la nostra pre-  gunta és d'on 
sortiran aquest diners?. Potser de les butxades dels 
castellarencs, perquè quan el deute arriba a un cert punt no hi 
ha més remei que anar a "atraco impositivo". Us faré me- mòria 
per dir que a l'any 1991, any d'eleccions municipals, i degut a 
un fort endeutament que hi havia, en els pressupostos   de l'any 
vinent es van augmentar en un 13'5% i en alguns con-   ceptes es 
va arribar fins a un 17%, tot això com a conseqüèn- cia de 
l'endeutament, llavors nosaltres diem un no rotund per- què 
entenem que la urgència no es tal perquè els comerciants de 
Castellar hagin de pagar més impostos; a més a més hi havia un 
sistema que era un pla bianual d'inversions i es trenca perquè 
hi ha unes eleccions pel mig. 
El Sr. Alcalde  intervé per a contestar primer al Sr. Jordi 
Permanyer tot dient que el motiu pel que la Llei contempla que 
alguns temes poden anar per la Comissió de Govern és per un tema 
d'agilitat. 
I després al Sr. Patricio Mercado per analitzar els aspectes en 
els que es basa el seu grup. Primer ha dit que era una operació 
innecessària, el nostre parer és diferent, ho teniem contemplat 
en el programa del pressupost de l'any 1995, per tant creiem que 
el pavelló és necessari, en aquests moments hi ha un deficit 
d'infraestructura esportiva coberta, i el tema de l'Ateneu és 
bàsic per les barreres arquitectòniques i per  
 
 
dotar aquestes inversions que s'han fet durant aquests anys a 



l'Ateneu per remodelar-lo des que es va comprar i donar-li una 
finalització d'aquest projecte global que era la reforma de 
l'Ateneu i recuperar un edifici històric de Castellar, per tant 
ens semblen totalment necessàris. Inoportuna, es diu que es 
podia haver tirat més enllà en el temps, després de les 
eleccions o en un altre moment, però, tal i com ja vaig dir, 
estavem condicionats per la subvenció que ens donen des de Ge- 
neralitat i alhora ens estableix un termini per acceptar aquesta 
subvenció i tirar-la endavant, això no vol dir que es comencin 
les obres de seguida, ja que previament hi ha un pro-  cés 
d'acceptació, tramitació, adjudicació que pot durar de tres a 
quatre mesos i probablement l'operació no es contracta-  rà fins 
a la tardor, però ara ens exigeixen que acceptem aquest projecte 
i el tirem endavant, i per això no podem que el període 
electoral afecti la governabilitat del municipi, per això 
aquestes dues obres no tenen perquè soportar una de-   mora per 
les eleccions. L'últim punt crec que és el més clar, ens dieu 
que és una operació arriscada pel que fa a l'endeu-   tament, 
tal i com heu dit, l'any 1991 es va acabar amb un dè-   ficit, 
però els anys 1992, 1993 i 1994 la situació ha canviat 
radicalment, ara tenim uns ingressos ordinàris molt impor-     
tants, consolidats sense por a que siguin ficticis o que es-    
tiguin en perill, per un altre cantó tenim un informe d'Inter-  
venció en el que queda reflectit que l'any 1991 estaven per 
sobre del 20% i avui estem al 10'18% i contractant aquesta 
operació arribariem a un màxim d'11'65% més un 1'5%, això esta 
calculat si el pressupost ordinari de l'Ajuntament es mantin-   
gués fixe, però el pressupost ordinari per les fonts de finan-  
çament que té, milloraran en els propers anys, i tota aquesta 
consolidació ingressos ens portarà a que, conservant aquest 
endeutament igualment estarem per sota del 14%, per tant aca-   
barem la legislaura per sota del 12% i quan hi hagi aquest pe-  
ríode de carència i un cop s'hagin consolidat aquestes opera-   
cions, aquests 160 milions representaran més d'un 15% d'endeu-  
tament. També s'ha comentat que tot això podria representar una 
puja d'impostos pel poble, pels comerciants, etc.., i es-   
mentant l'increment dels impostos de l'any 1991 val a dir que 
els conceptes principals van pujar d'un 6% a un 7%, i va ser 
l'únic any ja que els tres exercicis següent s'han apujat els 
impostos  per sota de l'IPC. Ara bé la situació està molt cla-  
ra: 1.- situació sanejada perquè acabem la legislatura per so-  
ta del 12% d'endeutament. 2.- la situació, en el futur, un cop 
s'haguin consolidat aquestes operacions que hem fet en els úl-  
tims anys, mai passarà del 15% i 3.- Això no té perquè signi-   
ficar ni molt menys que no seguim la mateixa pauta d'ajustant-se 
a l'IPC o bé per sota, tal i com s'ha fet en els últims 
exercicis. Els nostre grup i fonamentats amb els informes tèc-  
nics al nostra abast i a l'acabar aquesta legislatura, creiem 
que es pot tirar endavant i que és oportuna i necessària i no es 
arriscda. 
Intervé de nou el Sr. Jordi Pernanyer per ERC fent referència a 
l'al.lusió feta pel Sr. Alcalde sobre l'aprovació de temes per 
la Comissió de Govern, quan els grups de l'oposició no poden 
intervenir en la Comissió de Govern, i això de donar su-  port 
en un tema que no s'hi pot intervenir no és coherent i  
 
 
crec que hauria de prevaldre la coherència per sobre el tema 



legal, en aquests casos concrets. 
De nou el Sr. Patricio Mercado pel grup socialista, intervé per 
dir: "aquesta replica ha vingut motivada per donar-nos la raó, 
com molt bé heu dit, l'any 1991 hi va haver-hi dèficit, però en 
els anys successius s'ha tancat amb superàvit, és clar ja que 
una mala gestió repercuteix amb un increment dels im-    postos 
pels castellarencs. No és el primer cop que es dona un cas així, 
fent memòria diré que des de l'any 1987 fins a l'any 1990, també 
hi va haver-hi superàvit, no obstant a l'any 1991  quan els 
coses es comencen a desmarxar, llavors és quan comen- cen els 
problemes, que ara hi hagi una seguretat, el que ens agradaria 
és que fos complerta i tot funcionés correctament que és bo per 
Castellar. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent 
resultat: 
   - Vots a favor  : NOU  (9) dels regidos de CiU. 
   - Vots en contra: SIS  (6) dels regidors PSC i PP. 
   - Abstencions   : UNA  (1), del regidor d'ERC. 
 
 7.- AUTORITZACIÓ A LA PRESIDÈNCIA PER A LA TRAMITACIÓ DE 
         LA SUBVENCIÓ DEL NOU PAVELLÒ. 
 
Per acord de l'Ajuntament en Ple, de data 25 d'octubre de 1994, 
s'aprovà sol.licitar de la Generalitat de Catalunya un ajut 
econòmic per tal de construir el nou pavelló de l'Eixam- ple. 
Demanda que s'emparava en l'ordre feta per la Presidència de la 
Generalitat, segons data de 23 d'agost de 1994, per la qual 
s'aprova la convocatòria de concessió d'ajuts a la inver- sió 
per a les actuacions incloses en els programes especials per a 
instal.lacions i equipaments esportius. 
En data, 10 de febrer de 1995, la Ponència Tècnica de la Di-
recció General de l'Esport, informà favorablement de la con-    
cessió de la subvenció quedant subjecte la quantitat a ator-   
gar, a les disponibilitats pressupostàries i a les especifi-    
cacions tècniques que tenien que millorar el projecte. 
Torbant-se la tramitació en aquest apartat i atenent que l'ar-  
ticle 5 de l'ordre esmentada, s'haurà d'aprovar el conveni re-  
gulador de la subvenció, així com la realització de les ins-    
tal.lacions i les seves programacions. 
Davant l'inconvenient que suposa el proper procès electoral, que 
comportarà que el Ple tingui un període d'inactivitat ad- 
ministrativa. 
Aquesta Alcaldia proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels se-  
güents 
ACORDS: 
PRIMER.- Delegar a la Comissió de Govern que adopti els acords  
següent: 
   - acceptació de la subvenció i la seva aplicació al projec-  
     te de construcció del nou pavelló. 
   - aprovació del conveni regulador d'aquest ajut econòmic i   
     en especial el procès i requisits a què fa referència      
     l'article 5 de l'Ordre de 23 d'agost de 1994. 
SEGON.- Facultar al Sr. Alcalde perquè pugui signar el conveni 
regulador i quanta documentació sigui necessària, així com 
realitzar qualsevol gestió per a portar a bon terme la recep-   
ció de la subvenció. 
 
 



El Sr. Alcalde explican que, tal i com consta en la proposta, 
igual que va passar amb la Diputació, a part d'atorgar la sub- 
venció ens fan signar un conveni d'acceptació d'aquesta sub-
venció, i únicament el que es fa és autoritzar la signatura del 
conveni. 
Comença el torn d'intervencions el Sr. Miquel Àngel Soria pel PP 
tot dient: "ens sembla que és una mica de contradicció, però 
evidenment es tracta d'una cosa que encara ens té d'arri- bar i 
per tant per coherència el vot serà afirmatiu." 
Pel grup socialista el Sr. Patricio Mercado deixa constància que 
el vot del seu grup serà afirmatiu, tot dient que no és     
troba contradictori ja que si ens atorguen la subvenció el que 
han de fer és agafar-la. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 8.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
 
8.1.- Tots els assistents estan d'acord tant amb la proposta, 
com per la urgència, de manifestar el còndol a la família 
Montllor, per l'irreparable pèrdua de la seva filla Estel, la 
qual ha estat una digna treballadora de les instal.lacions es- 
portives municipals, tinguda molt en estima pels usuaris de la 
piscina i expressar el suport de la Corporaió als pares i fa-   
miliars després d'aquests dies d'angoixa. 
 
 
 9.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES. 
 
Comença aquest torn el Sr. Jordi Permanyer per ERC dient que hi 
ha dos temes que considerem que han quedat pendents; un és el 
tema del Punt d'Informació Juvenil, com quedarà, quines funcions 
es podran desenvolupar des de Castellar, i quines no.  L'altre 
és tema del Fons Català de Cooperació al Desenvolupa- ment que 
s'han de concretar assignacions, terminis, criteris, per atorgar 
programes. I també demanem una ampliació sobre les instàncies 
que han de demanar els partits per fer actes al carrer, com va 
ser el cas de la diada de Sant Jordi que es va demanar permís 
per posar unes parades al carrer, es va quedar   que ja ens 
indicarien el lloc que se'ns havia assignat i no entenem el 
criteri que es va seguir per triar aquests llocs. 
El Sr. Alcalde tot responent al Sr. Permanyer diu que sobre el 
Punt d'Informació Juvenil, va sortir en el DOG fa dues setma-  
nes, aquesta setmana rebrem el material i automàticament es 
posara en funcionament, sense fer cap acte d'inauguració. 
Pel que fa al Fons Català de Cooperació, val a dir que entre 
l'espai que va des del 28 de maig a la constitució dels nous 
Ajuntaments podrem fer una reunió ja decisòria en quan a on 
destinem aquests ajuts. Pel que respecte a la instal.lació de 
parades durant el dia de Sant Jordi, sense tenir una informa-   
ció de primera mà, es pot dir que la Policia Local se'n ocupà 
col.locant als grups polítics en uan zona del Passeig de la 
Plaça Major segons arribaven i disponibilitats 
Per acabar el Sr. Alcalde recorda que tant la inauguració de la 
depuradora com de l'ampliació de la residència es farà a la una 
del migdia, tots dos actes estan coorganitzats per l'Ajun-  
 
tament. I recordar que el dia 1 de maig ve el President Pujol   



a l'acte organitzat per les ADF de Catalunya i aquest any esta 
organitzat aquí a Castellar. 
Per acabar el Sr. Alcalde posa de manifest la satisfacció de 
haver pogut tenir, aquesta presidència, durant aquests quatre 
anys d'Ajuntament i estic joiós d'haver-ho pogut compartir amb 
vosaltres. 
 
 
I no havent-hi cap més assumpte a tractar, éssent dos quarts de 
deu del vespre, s'aixeca la sessió de la qual s'estén la present 
Acta que signa com a fedatari d'aquests acords el Se-cretari, 
amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


